
Reservation ärende 16 Kommunfullmäktige 210527; Beställning av ny förskola på
Drabantvägen, Stångby

Vi är mycket tveksamma till denna beställning och det av flera anledningar.
Idag finns det två förskolor med sammanlagt 15 avdelningar i Stångby, i den nya förskolan
ska det totalt vara åtta avdelningar med 134 barn. Det är alltså 16,75 barn per avdelning.
Under alternativ nämns det att sådana övervägts men endast gällande att det blir en enda
förskola så då är det bara placeringen där det setts till alternativ.

Riktmärken enligt Skolverket är 6-12 barn för ålder 1-3 år och 9-15 barn för ålder 4-5 år. Den
planerade förskolan överstiger alltså detta och vi ser med sorg att det vi trodde var ett mål
från flera partier om minskade barngrupper men som nu verkligen inte alls är det som
faktiskt görs. Lund måste faktiskt kunna bättre än så här och prioritera barns lärande och
miljö högre.

Vi kan inte se att detta blir en optimal miljö för små barn, eller någon egentligen.
En så stor förskola ger också en oerhörd mängd intryck, det är inte gynnsamt för någon,
varken barn eller personal, och särskilt inte för en del barn med normbrytande funktionalitet.
Det är en skola med en entré vilket ger en bild av en myrstack där barn strömmar in och ut.
Storleken påverkar alltså intryck, överblick, stress, ljudnivå, energi och trygghetskänsla.
Större förskolor i t.ex Dalby har haft stora problem i starten, det kanske finns något att lära
av detta och inte upprepa samma misstag på bekostnad av de verksamheten är till för och
genomförs av.

Vi förstår absolut att det behövs nya lokaler och att förskoleverksamhet säkras i Stångby, vi
önskar självklart det bästa för barn, föräldrar och personal även här. Vi är övertygade om att
Lund kan bättre än så här för detta beslut är inte för barnens bästa.

Vi reserverar oss till förmån för vårt avslagsyrkande
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